
Protokół Nr 40/10
z posiedzenia Komisji Infrastruktury, Ochrony Środowiska

i Porządku Publicznego.
w dniu 29 marca 2010 roku

Miejsce posiedzenia: Urząd Miejski w Sokółce, sala 101
Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 12.30, zakończono o 14.15
Przewodniczył: Celina Paszko - Zastępca Przewodniczącego Komisji
Protokółowała Joanna Korzeniewska - referent w Wydziale Ewidencji i Organizacji

Obecni:
Członkowie Komisji - zgodnie z listą obecności
Osoby spoza Komisji - zgodnie z listą obecności

Porządek posiedzenia:
1. Otwarcie i przyjęcie porządku.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Projekt uchwały w sprawie wyposażenia Zespołu Szkół Ogólnokształcących w

Sokółce w majątek gminny - kompleks boisk "Moje boisko Orliki 2012"
4. Projekt uchwały w sprawie wyposażenia Ośrodka Sportu i Rekreacji w Sokółce w

majątek gminny - kompleks boisk sportowo-rekreacyjnych.
5. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie przez Burmistrza Sokółki

bonifikaty od ceny sprzedaży lokali mieszkalnych wraz z pomieszczeniami
przynależnymi i udziałem w nieruchomości wspólnej (lokal na ul. Dąbrowskiego 5/3)

6. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie przez Burmistrza Sokółki
bonifikaty od ceny sprzedaży lokali mieszkalnych wraz z pomieszczeniami
przynależnymi i udziałem w nieruchomości wspólnej (lokal na Os.Centrum 5/46)

7. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie przez Burmistrza Sokółki
bonifikaty od ceny sprzedaży lokali mieszkalnych wraz z pomieszczeniami
przynależnymi i udziałem w nieruchomości wspólnej (lokal na Os. Centrum 9/26)

8. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie przez Burmistrza Sokółki
bonifikaty od ceny sprzedaży lokali mieszkalnych wraz z pomieszczeniami
przynależnymi i udziałem w nieruchomości wspólnej (lokal na Os. Buchwałowo 21/5)

9. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie przez Burmistrza Sokółki
bonifikaty od ceny sprzedaży lokali mieszkalnych wraz z pomieszczeniami
przynależnymi i udziałem w nieruchomości wspólnej (lokal na Os. Buchwałowo 15/4)

10. Projekt uchwały w sprawie zmiany Studium uwarunkowań i kierunków
zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Sokółka.

11. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany Studium uwarunkowań i
kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Sokółka.

12. Sprawozdanie z działalności Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w
Sokółce za 2009 r.

13. Wolne wnioski.

Ad. 1
Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku.
Komisja 4 głosami "za" przyjęła porządek obrad.

Ad.2
Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.



Ad.3
Projekt uchwały w sprawie wyposażenia Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Sokółce w
majątek gminny - kompleks boisk "Moje boisko Orliki 2012" przedstawił Burmistrz
S.Małachwiej.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja jednogłośnie wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.

Ad.4
Projekt uchwały w sprawie wyposażenia Ośrodka Sportu i Rekreacji w Sokółce w majątek
gminny - kompleks boisk sportowo-rekreacyjnych przedstawił Burmistrz S.Małachwiej.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisjajednogłośnie wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.

Ad.S
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie przez Burmistrza Sokółki
bonifikaty od ceny sprzedaży lokali mieszkalnych wraz z pomieszczeniami przynależnymi i
udziałem w nieruchomości wspólnej (lokal na ul. Dąbrowskiego 5/3) przedstawił Burmistrz
S.Małachwiej.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisjajednogłośnie wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.

Ad.6
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie przez Burmistrza Sokółki
bonifikaty od ceny sprzedaży lokali mieszkalnych wraz z pomieszczeniami przynależnymi i
udziałem w nieruchomości wspólnej (lokal na Os.Centrum 5/46) przedstawił Burmistrz
S.Małachwiej.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja 2 głosami "za" przy 2 "przeciw" wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.

Ad.7
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie przez Burmistrza Sokółki
bonifikaty od ceny sprzedaży lokali mieszkalnych wraz z pomieszczeniami przynależnymi i
udziałem w nieruchomości wspólnej (lokal na Os. Centrum 9/26) przedstawił Burmistrz
S.Małachwiej.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja 3 głosami "za" przy 2 "przeciw" wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.

Ad.8
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie przez Burmistrza Sokółki
bonifikaty od ceny sprzedaży lokali mieszkalnych wraz z pomieszczeniami przynależnymi i
udziałem w nieruchomości wspólnej (lokal na Os. Buchwałowo 21/5) przedstawił Burmistrz
S.Małachwiej.
Po krótkiej dyskusji.



Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja 4 głosami "za" przy 1 "przeciw" wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.

Ad.9
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie przez Burmistrza Sokółki
bonifikaty od ceny sprzedaży lokali mieszkalnych wraz z pomieszczeniami przynależnymi i
udziałem w nieruchomości wspólnej (lokal na Os. Buchwałowo 15/4) przedstawił Burmistrz
S.Małachwiej.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja 4 głosami "za" przy 1 "przeciw" wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.

Ad.lO
Projekt uchwały w sprawie zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania
przestrzennego miasta i gminy Sokółka przedstawił Burmistrz Stanisław Małachwiej .
Radny Ł.Moździerski zapytał dlaczego tylko mała grupa radnych została zaproszona na
spotkanie z projektantem i kto ustalił listę osób zaproszonych.
Burmistrz Małachwiej odpowiedział, że lista została ustalona wspólnie z Przewodniczącym
Rady i ustalono że będą to Przewodniczący i Zastępcy Przewodniczących Komisji,
Prezydium i Pan Kozłowski jako wnioskodawca.
Radny Ł.Moździerski zapytał czy ta uchwała w ogóle istniej skoro została odrzucona na
poprzedniej sesji.
Projektant Jerzy Talaga wyjaśnił że należy głosować uwagi które Burmistrz odrzucił a
następnie projekt uchwały.
Radny Ł.Moździerski zapytał dlaczego Panu Burmistrzowi tak zależy na przyjęciu studium
czy ma Pan juz konkretnych inwestorów.
Burmistrz Małąchwiej wyjaśnił, że studium jest dokumentem promocyjnym a my jesteśmy
ostatnim miastem kończącym Unię Europejską. Wielu firmom zależy na terenach przy linii
kolejowej oraz przy drodze Nr 19.
Pan Zdanowicz dodał, ze jeśli w palnie będzie zabronione wywożenie drogą Nr 19 żwiru to
będziemy brać z La farge i Budokruszu i jeździć przez całą Sokółkę
Z-ca Przewodniczącego Komisji poddała pod głosowanie uwagi.
Uwaga Nr 1
Głosami 5 "za" 1 "wstrzymujący się" uwagę przyjęto.
Uwag Nr 2
Głosami 3 "za" przy 1 "przeciw" i 1 "wstrzymującym się" uwagę przyjęto.
Uwaga Nr 3
Głosami 3 "za" przy 2"przeciw uwagę przyjęto.
Uwaga Nr 4
Głosami 3 "za" przy 2 "przeciw" uwagę przyjęto.
Uwaga Nr 5
Głosami 3 "za" przy 2 "przeciw" uwagę przyjęto.
Uwaga Nr 6
Głosami 3 "za" przy 2 "przeciw" uwagę przyjęto.
Uwaga Nr 7
Głosami 3 "za" przy 2 "przeciw" uwagę przyjęto.
Uwaga Nr 8
Głosami 3 "za" przy 2 "przeciw" uwagę przyjęto.
Uwaga Nr 9
Głosami 3 "za" przy 2 "przeciw" uwagę przyjęto.



Uwaga Nr 10
Głosami 3 "za" przy 2 "przeciw" uwagę przyjęto.
Uwaga Nr 11
Głosami 3 "za" przy 2 "przeciw" uwagę przyjęto.
Uwaga Nr 12
Głosami 3 "za" przy 2 "przeciw" uwagę przyjęto.
Uwaga Nr 14
Głosami 2 "za" przy 2 "przeciw" i 1 "wstrzymujących się" nie uwzględniono.
Komisja nie głosowała ze względu na to że uwagi przyjęto.

Ad.ll
Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany Studium uwarunkowań i kierunków
zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Sokółka.
Głosowanie na punktem jest bezzasadne.

Ad.12
Sprawozdanie z działalności Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Sokółce za
2009 r.
Dyskusji nie było.
Komisja jednogłośnie przyjęła sprawozdanie.

Ad. 13
Wolne wnioski.
Pan T.Siergiej przedstawił sprawę odnośnie projektu uchwały w sprawie zmiany podatku od
nieruchomości dla MPEC w Sokółce, zagubienia pisma w Urzędzie z dnia 6 października i
unieważnieniu podjętej uchwały w grudniu przez RIO z winy Burmistrza. Zgłosił wniosek
aby skierować sprawę do Komisji Rewizyjnej.
Z-ca Przewodniczącego poddała wniosek pod głosowanie.
Komisja 4 głosami "za" przyjęła wniosek

Na tym posiedzenie Komisji zakończono.

Protok~ła
JoannśfrZeniewska

Przewodniczyła
celi~aszkO



Lista obecności
Komisji Infrastruktury, Ochrony Środowiska

i Porządku Publicznego

L.p. Nazwisko i imię Funkcja Podpis

l Grynczel Tomasz Przewodniczący ..,.~~.

\ '

2 Paszko Celina Zastępca
Przewodniczącego

3 Rybiński Robert Członek

4 Siergiej Tadeusz Członek

5 Białobłocka Elżbieta Członek

6. Moździerski Łukasz Członek " , "c
.4" /-'-7L--" . t..;J~_

Spoza Komisji udział wzięli:


